
 

 

 

 

 

 

 

Z á p i s n i c a 

 

z 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 30. 10. 2003 v Nesvadoch. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 Z á p i s n i c a 

 

z 13. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Nesvadoch 

konaného dňa 30. 10. 2003 v Nesvadoch. 

 

P r í t o m n í : 

Z 13 poslancov OZ boli prítomní všetci. 

Prezenčná listina je priložená k originálu zápisnice. 

 

Okrem toho sa zasadnutia zúčastnil JUDr. Jozef Haris - starosta obce, Ing. Luca J. - prednosta 

OcÚ,  Holop F.-riaditeľ MKS,  Ing. Ferenczová K.-hlavná kontrolórka obce, Šuba O.-pracovník 

OcÚ Nesvady, Nagy I. – pracovník OcÚ, Mátyus J. - riaditeľ VPS.  

 

P. starosta po zistení uznášaniaschopnosti privítal najprv v reči slovenskej a potom aj  

v maďarskej  prítomných poslancov  ako aj divákov pri televíznych obrazovkách a oboznámil  

ich s programom jednania 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

Nakoľko poslanci nemali k programu jednania pripomienky a návrhy, p. starosta dal hlasovať o  

programe jednania OZ. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

Za overovateľov zápisnice  p. starosta určil p. Františka Dudáka a Ing. Juraja Miškoviča. 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Ryšavá M., Asztalos J., Németh J. 

P. starosta konštatoval, že sú prítomní všetci poslanci a obecné zastupiteľstvo je 

uznášaniaschopné. 

P r o g r a m : 

 
1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

2. Správa o plnení rozpočtu obce Nesvady k 30. 9. 2003 

3. Vyhodnotenie žiadostí o udelenie obecného štipendia v obci Nesvady za šk. rok 2002/03 

4. Vyhodnotenie podujatia Nesvadské dni 2003  

5. Informatívna správa o stave vymáhania pohľadávok obce Nesvady k 30. 9. 2003  

6. Rôzne: 

- Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Nesvady – dotazník, informácia 

- Vyúčtovanie za spracovanie UPN Nesvady 

- Žiadosť Obecnej školskej rady o odvolanie Ing. Kelemena Zoltána z členstva v OŠR a -     

  delegovanie zástupcu OZ – poslanca OZ do OŠR obce Nesvady  

- Branos Nové Zámky – dodatok č. 2/2003 k zmluve na odvoz TKO 

- Informatívna správa o prázdnych nebytových priestoroch v obci Nesvady 

- Návrh rozpočtu na údržbu hracej plochy v ŠH Nesvady 

- Marta Dibúzová - Montana – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

- JATKA Hurbanovo – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

- Lakatos Roman a manž. Denisa, žiadosť o odkúpenie pozemku do BSM 

- Okresný úrad v Komárne – list primátorom a starostom obcí – prevencia kriminality 

- Anna Poláková Komárno -žiadosť o prenájom nebytového priestoru - Obzs 

- Zsemberová Jaroslava, Kovácsová Edita – Hurbanovo, - žiadosť o prenájom nebyt. priest. 

- Obzs 

- Andrea Sulanová - žiadosť o predlženie nájomnej zmluvy /ROYAL bar/ 

- Hlavičková Judita - žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

- Božena Csonková - žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

- Paltop - Ing. Šarai Pavol Hurbanovo – výpoveď nájomnej zmluvy 



- Návšteva vo firme Ferplast Taliansko, - informácia 

- CVČ Nesvady – žiadosť o zmenu výšky úhrady za používanie internetu 

- SC Nesvady – oznámenie opráv a zabezpečenie revíznych kontrol 

- Školský športový klub CVČ Nesvady - Imeľ – žiadosť o poskytnutie finančného príspevku      

  na podujatie JUNIOR CUP 2003 

        7.  Rozprava a interpelácia poslancov  

8.  Návrh uznesenia 

9. Záver  

 

J e d n a n i e : 

 

        1. Kontrola plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov 

- priložená k zápisnici 

Predkladá: prednosta OcÚ 

P. prednosta predniesol kontrolu plnenia úloh a uznesení. 

Nakoľko poslanci nemali k prednesenej správe pripomienky a dotazy, p. starosta dal 

hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 
2. Správa o plnení rozpočtu obce Nesvady k 30. 9. 2003 

Predkladá: prednosta OcÚ 

- priložená k zápisnici 

P. starosta – žiadosť o zvýšenie rozpočtu pre školstvo bola poslaná na OÚ a MŠ SR, chýba zhruba 400  

                    tis. Sk. 

Ing. Miškovič – konštatoval, že sa neplní príjem z pozemkov a z predaja alkoholických a tabakových 

                           výrobkov, doporučil prijať opatrenia. 

Ing. Luca – opatrenia budú prijaté na najbližšej pracovnej porade. 

P. starosta – konštatoval, že poľnohospodári tento rok ešte neplatili daň, mali by ju zaplatiť do 30.11.03. 

                     Žiadal upresniť sumu 3 540 tis. Sk za pozemky, t.j. kto koľko dlhuje, aká je základná  

                     dlžoba + penále. 

 Pretože viacej pripomienok a dotazov k predloženej správe neodznelo, p. starosta dal hlasovať 

o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

3. Vyhodnotenie žiadostí o udelenie obecného štipendia v obci Nesvady za šk. rok 2002/03 

P. Németh – boli podané 3 žiadosti bývalými žiakmi ZŠ slov., spĺňajú všetky kritériá, t.j. priemer 

                     do 1,5, zápis do ďalšieho ročníka. Molnárová K. má priemer 1,0, Marková E. 

                     má priemer 1,18 a Žigová 1,36. Zo ZŠ s VJM nikto o štipendium nepožiadal, 

         a preto komisia navrhuje prideliť štipendium len jednej žiadateľke, t.j. 

                     Kataríne Molnárovej na základe študijných výsledkov. 

Ing. Luca – zároveň vyzval všetkých absolventov, ktorí ukončili štúdium na VŠ v roku 2003, 

                   aby oznámili svoje adresy na obecný úrad. 

 Nakoľko iné pripomienky a dotazy zo strany prítomných poslancov neodzneli, p. starosta dal 

hlasovať o návrhu komisie školstva a kultúry. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

4. Vyhodnotenie podujatia Nesvadské dni 2003  

- priložené k zápisnici 

 

P. Németh – komisia prehodnotila podujatie a predložené vyúčtovanie podujatia zodpovedá skutočnosti, 

                     veľmi úspešné boli silové preteky – poďakoval organizátorom podujatia za ich odvedenú 

                     prácu. Negatívne hodnotil, že neboli zabezpečené plagáty s programom podujatia. 

Gál T. – poďakoval sponzorom a vymenoval konkrétne sponzorov  silových pretekov a organizátorom 

               silových pretekov za ich prácu. 



Becse O. – s poľutovaním konštatoval, že každý rok je menej účastníkov pri kladení vencov  

                  k pamätníku. 

P. starosta – konštatoval, že sa zrealizovali také akcie, na ktoré už  v ďalších rokoch nebude potrebné  

                    v rozpočte tohto podujatia počítať s fin. prostriedkami. Ide o pódiá pre účinkujúcich. 

                    Pretože prítomní nemali ďalšie pripomienky a dotazy, p. starosta dal hlasovať o návrhu 

                    uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

  

5. Informatívna správa o stave vymáhania pohľadávok obce Nesvady k 30. 9. 2003  

Predkladá: Nagy I. 

- priložená k zápisnici 

Ing. Luca – správa bola prejednaná na augustovom zasadnutí OZ, správa vyjadruje reálny stav obce 

                    voči dlžníkom Sú tam aj nevymožiteľné pohľadávky – bude predložený návrh na odpis po  

                    splnení predpísaných náležitostí. 

P. starosta – oznámil, že sa pripravuje návrh zmeny štruktúry OcÚ, návrh bude predložený na  

                     novembrové zasadnutie OZ. 

           -  Finančnej komisii doporučil na zasadnutie si pozvať príslušného pracovníka OcÚ. 

Haris Z. – výsledky pohľadávok zverejniť na najbližšom zasadnutí OZ a uviesť ktoré boli medzičasom 

                 uhradené. 

Becse O. – keďže obec mala tento rok príjem z predaja majetku, pohľadávky nie sú až takým veľkým  

                  problémom, ako keby bol  rozpočet bez tohto príjmu.To však neznamená, že pohľadávky 

                  môžeme len tak obísť. 

P. starosta – do budúcna navrhol v správe uviesť vymožiteľné a nevymožiteľné pohľadávky, uviesť aj 

                     tých, ktorí majú splátkový kalendár. 

Ing. Takács – nedoplatky za TKO sú veľmi vysoké, navrhuje preto prijať účinnejšie opatrenia. 

P. starosta – rozviedol jednotlivé položky pohľadávok. 

Ing. Luca – obecný úrad prešiel na nový spôsob evidencie, sledovanie bude prehľadnejšie. 

 Nakoľko viacej dotazov a pripomienok k predloženej správe neodznelo, p. starosta dal hlasovať 

o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

6. Rôzne: 

- Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Nesvady – dotazník, informácia 

P. starosta – informoval poslancov o tom, že bol vypracovaný dotazník, ktorý by mali vyplniť 

                    občania starší ako 15 rokov a vhodiť do urny umiestnenej na obecnom úrade za  

                    účelom vypracovania programu sociálneho rozvoja obce, na základe ktorého by  

                    bolo možné čerpať fin. prostriedky z eurofondov. 28.11.2003 bude zvolané 

                    verejné prejednanie s občanmi. 

Dudák F. – 28. 11. 2003 bude mať Csemadok kultúrne podujatie v kultúrnom dome. 

P. starosta – nevidí v tom problém, lebo sála bude pripravená. 

Ing. Miškovič – nemá k dispozícii prehľad o vedomostnej úrovni obyvateľstva. 

P. starosta – obec nezasahovala do otázok v dotazníku, dotazníky sú anonymné. 

         Pretože iné pripomienky a dotazy k informácii neodzneli, p. starosta dal hlasovať 

                    o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

          

- Vyúčtovanie za spracovanie UPN Nesvady 

- priložené k zápisnici 

P. starosta – doporučil schváliť aj nepredvídané výdavky. 

Ing. Miškovič – vyúčtovanie doporučil schváliť v predloženom znení. 

P. starosta – dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

             Hlasovanie: 11 za, 1 neprítomný. 

 

- Žiadosť Obecnej školskej rady o odvolanie Ing. Kelemena Zoltána z členstva v OŠR a 

o delegovanie zástupcu OZ – poslanca OZ do OŠR obce Nesvady  

- priložená k zápisnici 



 

P. starosta – privítal predsedu obecnej školskej rady p. Šáraiho. 

Becse O. – komisia doporučuje za Ing. Kelemena ako zástupcu obce zvoliť Ing. Takácsa. 

 

Németh J. – predseda komisie školstva – na komisii odznelo viacej návrhov, medzi nimi 

                    aj Ing. Takács. 

Ing. Takács – nemôže prijať túto funkciu a navrhol do nej zvoliť Mgr. Becse Norberta. 

Mgr. Becse N. – prijal funkciu člena obecnej školskej rady dňom 1.11.2003. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: 1 sa zdržal hlasovania, 11 poslancov hlasovalo za. 

 

- Branos Nové Zámky – dodatok č. 2/2003 k zmluve na odvoz TKO 

- fotokópia priložená k zápisnici 

Ing. Luca – firma Branos ponecháva poplatok za odvoz TKO v pôvodnej výške, do nákladov 

                    premietli cenu nafty. 

P. starosta – navrhuje účinnosť od 1.10.2003. 

Ing. Miškovič – doporučuje nesúhlasiť, odložiť na december, lebo od 1.1.2004 sa má meniť 

                           výška DPH a teda na decembrové zasadnutie OZ by mala firma predložiť 

                           kompletný návrh. 

Haris Z. – prečo je tento prípis predložený na dnešné zasadnutie, keď ho OcÚ obdržal 

                 už 3. 9. 2003. 

Becse O. – konštatoval, že v zmluve sú formálne nedostatky, DPH je uvedené vo výške 10%, 

                   hoci už teraz je 14%. 

Ing. Takács – všetky dodatky firmy Branos sú chaotické a neprehľadné. 

 Pretože viacej pripomienok a dotazov zo strany poslancov neodznelo, p. starosta dal  

hlasovať o návrhu Ing. Miškoviča, t.j. že OZ nesúhlasí s predloženým dodatkom. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Informatívna správa o prázdnych nebytových priestoroch v obci Nesvady 

- priložená k zápisnici 

P. starosta – o prenájom priestorov nad sporiteľňou prejavila záujem firma Ferplast, s.r.o, 

                    z dôvodu zmeny sídla firmy. Konštatoval, že na ul. Novozámockej bude voľná 

                    budova /bývalé kancelárie JRD/, ktorú by si poslanci mohli prehliadnuť. Keby to 

                    mali byť bytové priestory, muselo by sa do nej investovať aspoň pol milióna Sk. 

                    Voľná je budova bývalej pekárne, o prenájom resp. kúpu ktorej zatiaľ nikto  

                     neprejavil záujem. 

 Nakoľko prítomní poslanci nemali k predloženej správe pripomienky ani dotazy, p. 

starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Návrh rozpočtu na údržbu hracej plochy v ŠH Nesvady 

- priložený k zápisnici 

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje predložený rozpočet schváliť. Urobil prieskum 

                           trhu a konštatoval, že cena uvedená v návrhu je reálna. 

Gál T. – komisia športu taktiež doporučuje predložený návrh rozpočtu schváliť. 

P. starosta – dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Marta Dibúzová - Montana – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

- fotokópia priložená k zápisnici 

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje predĺženie nájomnej zmluvy schváliť bez  

                           navýšenia nájomného vzhľadom na stav budovy. 

 Nakoľko iné návrhy zo strany poslancov neodzneli, p. starosta dal hlasovať o odznelom 

návrhu, t.j. súhlas s predĺžením nájomnej zmluvy a nájomné vo výške 250,- Sk/m2/rok. 

Hlasovanie: všetci za. 

 



- JATKA Hurbanovo – žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

- fotokópia priložená k zápisnici 

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje súhlasiť s predĺžením nájomnej zmluvy 

                           so zvýšením nájomného o 10%. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Lakatos Roman a manž. Denisa, žiadosť o odkúpenie pozemku do BSM 

- fotokópia priložená k zápisnici 

Ing. Miškovič – komisia výstavby nedoporučuje pozemok odpredať, lebo sa na uvedenom 

                           pozemku plánuje iná zástavba. Komisia navrhuje pozemok dať do prenájmu. 

Hlasovanie: 11 za, 1 sa zdržal hlasovania. 

 

- Okresný úrad v Komárne – list primátorom a starostom obcí – prevencia kriminality 

- fotokópia priložená k zápisnici 

P. starosta – navrhol vypracovať opatrenia aj v rámci obce. 

Ing. Luca – rodičovské združenie pri ZŠ Nesvady požiadalo o vykonávanie kontrol predaja 

                   alkoholických nápojov mladistvým v miestnych pohostinstvách a reštauračných 

                   zariadeniach a upozorňuje na negatívne javy v tejto oblasti. 

Németh J. – prečo práve komisia školstva má vypracovať opatrenia, keď ide o širokú oblasť. 

                    Navrhuje, aby obec vypracovala preventívne opatrenia. 

P. starosta – je to navrhované tejto komisii, lebo tento jav sa týka väčšinou školopovinných detí. 

                    Komisia môže pritom spolupracovať aj s komisiou verejného poriadku, prípadne  

                    inými komisiami. 

Mgr. Holková – pedagógovia predovšetkým vyučujú, potom vychovávajú. Navrhuje majiteľom  

                           pohostinstiev, aby legitimovali deti do 15 rokov. Konštatovala, že sú v prvom  

                           rade zodpovední za tento jav rodičia, pretože ich väčšinou nezaujíma, kde a čo  

                           robia ich deti. 

P. starosta – mala by byť dohoda medzi jednotlivými orgánmi. 

Mgr. Holková – navrhuje zorganizovať prednášky pre rodičov. 

Ing. Miškovič – navrhol vytvoriť pomocný orgán, ktorý by spolupracoval. Napr. komisia 

                          školstva, športu a verej. poriadku by mali vypracovať opatrenia na zamedzenie  

                          týchto javov. 

Gál T. – športová komisia doporučuje vytvorenie spoločnej komisie, tiež navrhuje brať na  

              zodpovednosť aj majiteľov pohostinských zariadení. 

Molnár Z. – navrhuje osloviť riaditeľov, aby vyzvali rodičov k užšej spolupráci. 

P. starosta – dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Anna Poláková Komárno -žiadosť o prenájom nebytového priestoru – ObZS 

- Zsemberová Jaroslava, Kovácsová Edita– Hurbanovo - žiadosť o prenájom priest. – ObZS 

- fotokópie priložené k zápisnici 

P. starosta – z dôvodu viacerých záujemcov o tie isté priestory doporučil vyhlásiť na prenájom 

                    dražbu. 

Ing. Miškovič – komisia výstavby doporučuje tiež vyhlásiť dražbu s výkričným nájomným 550,-  

                          Sk/m2/rok. 

Haris Z. – navrhol nájomné vo výške 600,- Sk/m2/rok. 

P. starosta dal hlasovať najprv o návrhu p. Harisa a potom ak  tento nebude schválený, 

dá hlasovať o návrhu Ing. Miškoviča. 

Hlasovanie: 

600,- Sk/m2/rok –všetci za. 

 

- Andrea Sulanová - žiadosť o predlženie nájomnej zmluvy /ROYAL bar/ 

- fotokópia priložená k zápisnici 

P. starosta – žiadateľka odkúpila od p. Gála zariadenie. P. Gál zaplatil časť dlhu a ostatnú časť 

má rozpísanú na splátky. Nájomná zmluva končí k 1. 12. 2003. 

Haris Z. – nakoľko žiadateľka odkúpila zariadenie, navrhuje nájomnú zmluvu predĺžiť. 



Becse N. – navrhol vyhlásiť verejnú dražbu. 

P. starosta – navrhol predĺžiť nájomnú zmluvu. 

Mgr. Holková – súhlasila s predĺžením nájomnej zmluvy. 

P. starosta dal hlasovať o súhlase s predĺžením nájomnej zmluvy. 

Hlasovanie: 11 za, 1 sa zdržal hlasovania. 

 

- Hlavičková Judita - žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

- fotokópia priložená k zápisnici 

Ing. Miškovič – doporučuje predĺžiť nájomnú zmluvu s navýšením nájomného o 10%. 

P. starosta – doporučil všeobecne záväzným nariadením určiť základnú sadzbu prenájmu. 

Mládenczová I. – navrhla, aby sadzba bola jednotná za m2. 

Gál T. – súhlasí s návrhom p. starostu, ale dražbou budú ceny aj tak odlišné. 

Hlasovanie: 

275,- Sk/m2/rok – 4 za, 8 proti 

550,- Sk/m2/rok – 9 za, 4 proti. 

 

- Božena Csonková - žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy 

- fotokópia priložená k zápisnici 

P. starosta – oznámil, že menovaná nemá voči obci žiadne záväzky. 

Haris Z. – doporučil predĺžiť nájomnú zmluvu s navýšením nájomného o 10%. 

Ing. Miškovič – súhlasil s návrhom p. Harisa. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Paltop - Ing. Šári Pavol Hurbanovo – výpoveď nájomnej zmluvy 

- fotokópia priložená k zápisnici 

P. starosta navrhol vyhlásiť dražbu na prenájom uvoľnených priestorov. 

Haris Z. – navrhol výkričné nájomné vo výške 600,- Sk/m2/rok.  

Ing. Miškovič – doporučil, aby sa priestory vyprázdnili do 1. 1. 2004. 

P. starosta dal hlasovať o návrhu uznesenia k tomuto bodu jednania. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Návšteva vo firme Ferplast Taliansko, - informácia 

- priložená k zápisnici 

P. starosta doporučil súhlasiť. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- CVČ Nesvady – žiadosť o zmenu výšky úhrady za používanie internetu 

- priložená k zápisnici 

P. starosta doporučil súhlasiť so zmenou. 

Hlasovanie: 1 proti, ostatní za. 

 

- SC Nesvady – oznámenie opráv a zabezpečenie revíznych kontrol 

- priložené k zápisnici 

Ing. Miškovič – doporučil zabezpečiť kontroly, do novembrového zasadnutia navrhol  

                           vypracovať rozpočet a v decembri vykonať práce. 

Gál T. – súhlasil s vykonaním opráv počas zimných mesiacov. Revízie boli vykonané veľmi 

              dávno, preto z dôvodu ochrany majetku a bezpečnosti návštevníkov resp. športovcov 

               sú revízie potrebné. 

Hlasovanie: všetci za. 

 

- Školský športový klub CVČ Nesvady - Imeľ – žiadosť o poskytnutie finančného príspevku 

na podujatie JUNIOR CUP 2003 

- fotokópia priložená k zápisnici 

Ing. Miškovič – doporučil so žiadosťou súhlasiť. 

Gál T. – taktiež doporučil tejto žiadosti vyhovieť. 

Molnár Z. – navrhuje financovať z rozpočtu klubu. 



Becse N. – v rozpočte prihliadať na stále športové podujatia. 

P. starosta – nech usporiadatelia naplánujú do rozpočtu už na začiatku roka fin. prostriedky 

                    na podujatia cyklicky sa opakujúce. 

Hlasovanie: 1 sa zdržal hlasovania, ostatní za. 

 

7. Rozprava a interpelácia poslancov.         
  

Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané, p. starosta otvoril rozpravu 

a interpeláciu poslancov. 

Németh J. – informoval poslancov o kultúrnom podujatí Csemadoku v Szentlászló v MR. 

                    Starosta tejto obce navrhol užšiu spoluprácu s bývalými nesvadčanmi a  

                    našou obcou. Iniciatíva by však mala vyjsť z našej obce. 

                    K tejto informácii pripravil aj návrh uznesenia, ktorý prečítal a doporučil  

                    o ňom hlasovať ako XXV. bod dnešného uznesenia. 

P. starosta dal hlasovať o tomto návrhu uznesenia. 

Hlasovanie: 1 sa zdržal hlasovania, ostatní hlasovali za. 

 

Ing. Miškovič – predniesol požiadavku miestnych rybárov o fin. príspevok na nákup  

              káblov a zarybnenie vo výške 26 600,- Sk. Doporučil túto požiadavku  

                          prejednať ako 26. bod uznesenia z dnešného zasadnutia OZ. 

P. starosta – obecné zastupiteľstvo nemá dnes predloženú písomnú požiadavku a preto 

                     tento bod nedoporučuje prejednať. 

P. prednosta – písomná žiadosť bola doručená na obecný úrad po doručení materiálov 

                       poslancom a v zmysle zásad tento bod sa nedoporučuje prejednať na tomto  

                       zasadnutí. 

Ing. Miškovič – navrhol túto žiadosť prejednať na novembrovom zasadnutí OZ. 

                                   -  Navrhol na internete obec propagovať aj v maďarčine. 

                       -  Doporučil  zabezpečiť vysielanie televízie N.Z. v rámci káblovej televízie 

                           obce.  

P. starosta – vysielanie televízie N.Z. v rámci obecnej káblovej televízie sa prejedná  

                     s Termosatom a prevádzkovateľom novozámockej televízie. 

Haris Z. – informoval poslancov o tom, že na Slovensku sa začal prevádzkovať digitálny 

                 kinoklub. Navrhol realizáciu aj v našej obci. Je potrebné vytvoriť členskú  

                 základňu a taktiež aj potreba fin. podpory zo strany obce. Navrhol, aby sa touto 

                 otázkou zaoberala komisia kultúry. Bude to podporované aj z eurofondov. 

P. starosta – je informovaný o tejto skutočnosti a doporučil zistiť záujem zo strany občanov, 

                    zozbierať informácie a rozanalyzovať možnosti prevádzkovania v obci. 

                    Doporučil poznačiť do pracovných úloh. 

Mládenczová I. – ďakuje všetkým, ktorí sa zaslúžili o upratanie cintorína. 

Ing. Takács – rodičovské združenie ho požiadalo, aby požiadal obecnú políciu o to, aby sa  

                      deti nezdržiavali v pohostinstvách vo večerných hodinách. 

Becse O. – túto požiadavku obdržal aj písomne. 

Molnár Z. – sa pýtal, ako stojí realizácia projektu firmy Ferplastu, či záujemci už podali   

                    prihlášky na obsadenie vyhlásených funkcií. 

P. starosta – zdĺhavé je vybavovanie papierov k územnému rozhodnutiu. V tomto roku by  

                     mali byť realizované inžinierske siete. Je podaných 18 žiadostí, 1. kolo  

                     prebehlo, zatiaľ nikoho nevybrali. Bol by rád, keby sa prihlásili občania našej 

                     obce. 27. 11. 2003 by mal byť ďalší výber za účasti majiteľa firmy. 

Haris Z. – upozornil na to, že v oplotení školy na Mlynskej ulici je vylomený jeden diel. 

P. starosta – na pracovnej porade sa tento problém bude riešiť. 

                      Nakoľko body programu jednania OZ boli vyčerpané, opýtal sa návrhovej  

                      komisie, či má dodatky k uzneseniu z dnešného OZ. 



Németh J. - oznámil, že návrhová komisia iný vecný návrh do uznesenia nemá a považuje  

                   uznesenie z 13. zasadnutia OZ za schválené. 

 

P. starosta - konštatoval, že uznesenie z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva je platné. 

 

Uznesenie Obecného zastupiteľstva Nesvady č. 13/2003 

zo dňa 30.10. 2003. 

 

I. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

    b e r i e   n a   v e d o m i e  

informatívnu správu o kontrole plnenia úloh, uznesení a interpelácií poslancov  v prednesenom znení. 

 

II. 

 Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

  a/  b e r i e   n a   v e d o m i e 

informatívnu správu o plnení rozpočtu obce Nesvady k 30. 09. 2003 v predloženom znení, 

   b/ u k l a d á 

vypracovať analýzu a zdôvodnenie nízkeho plnenia príjmovej časti rozpočtu v riadkoch 3, 7. 

        Zodp. prednosta úradu 

        Termín: OZ november 2003 

III. 

 Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

    a/  b e r i e   n a   v e d o m i e 

správu komisie školstva, kultúry a vzdelávania o uplatnených žiadostiach na udelenie obecného štipendia 

za školský rok 2002/2003, 

    b/ u d e ľ u j e  obecné štipendium za školský rok 2002/2003 

         Molnárovej Kataríne, študentke 2. roč. LFUK v Bratislave. 

 

IV. 

 Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

    b e r i e   n a   v e d o m i e 

správu  o vyhodnotení a finančnom vysporiadaní podujatia Nesvadské dni 2003 v predloženom znení. 

 

V. 

 Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

     a/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

informatívnu  správu o stave vymáhania pohľadávok obce Nesvady k 24. 10. 2003 v predloženom znení, 

     b/ u k l a d á  p. Nagyovi prijať opatrenia na účinnejšie vymáhanie pohľadávok a nedoplatkov , 

ktorých správu vykonáva obec Nesvady a podať písomnú správu na jednanie OZ. 

                                                                                               Termín:  OZ december 2003 

                                                                                                Zodpovedný: p. Nagy I. 

 

VI. 

 Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

     a/  b e r i e   n a   v e d o m i e 

informatívnu správu o stave prác na dokumente „ Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 

Nesvady “, 



      b/ s ú h l a s í  

s predloženým rozpočtom za spracovanie „Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Nesvady    

vo výške 70 tis. Sk pre Regionálnu rozvojovú agentúru Komárno.  

 

VII. 

  Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

     s ú h l a s í  

so záverečným  vyúčtovaním za spracovanie UPN obce Nesvady  predložené  Ing. Arch. Michalom 

Borgulom PhDr. v predloženom  znení. 

 

VIII. 

  Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

a/  o d v o l á v a  

p. Ing. Zoltána Kelemena, delegovaného zástupcu za samosprávu z OŠR obce Nesvady dňom 

01.11.2003, 

       b/ d e l e g u j e  ako zástupcu samosprávy do OŠR dňom 01.11.2003 p. Mgr. Norberta Becseho. 

 

IX. 

  Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

   n e s ú h l a s í 

s  podpisom dodatku č. 2/2003 k zmluve o odvoze TKO z obce Nesvady, uzatvorenej s firmou Branos 

s r. o. Nové Zámky z dôvodu spätnej účinnosti dodatku. 

 

X. 

 Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

      a/  b e r i e  n a  v e d o m i e 

    informatívnu správu o voľných nebytových priestoroch v obci Nesvady, 

      b/ u k l a d á  

     zabezpečiť opätovnú inzerciu na predaj resp. prenájom týchto zariadení.  

                                                                                                Zodpovedný: prednosta OcÚ 

            Termín: november 2003 

 

XI. 

 Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

      s ú h l a s í  

s predloženým návrhom rozpočtu na vykonanie údržby hracej plochy ŠH v Nesvadoch vo výške 125 tis. 

Sk. 

 

XII. 

 Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

      s ú h l a s í  

s predĺžením nájomnej zmluvy č. 16/2002  na prenájom nebytových priestorov na ul. Novozámocká č. 

11, na dobu 5 rokov, t.j. do  01.10.2008, pre Martu Dibúzovú, bytom Nábrežná 73, Nové Zámky.  

Výška nájomného sa stanovuje na 250,- Sk /m2/rok. 

 

XIII. 

 Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

      s ú h l a s í  



s predĺžením nájomnej zmluvy č. 14/1998  na prenájom nebytových priestorov na ul. Obchodná č. 28 

v Nesvadoch  na dobu 5 rokov, t.j. do  31.10.2008, pre JATKU Hurbanovo.  

Výška nájomného sa stanovuje na 605,- Sk /m2/rok   

 

XIV. 

  Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

      n e s ú h l a s í 

s odpredajom nehnuteľnosti vedenej v k. ú. obce Nesvady  parc. č. 614/2 záhrada o výmere 351 m2 pre  

Romana Lakatosa a Denisu Lakatosovú, bytom Budovateľská 69,  Nesvady, do podielového 

spoluvlastníctva  ½ : ½  

  

XV. 

 Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

     a/  b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu starostu obce o liste Okresného úradu Komárno – komisie pre prevenciu kriminality, 

drogových závislostí a iných sociálne – patologických javov v Komárne určených pre primátorov 

a starostov obcí,  

     b/ u k l a d á  

komisii školstva, kultúry a vzdelávania, komisii výstavby a verejného poriadku a komisii športu, 

navrhnúť opatrenia v podmienkach obce Nesvady za účelom prevencie kriminality, drogových závislostí 

a iných sociálne – patologických javov v našej obci, 

        Termín: OZ november 2003 

         Zodpovedný: Ing. Miškovič Juraj 

    c/ menuje 

Ing. Juraja Miškoviča gestorom za obec Nesvady v problematike prevencie kriminality, drogových 

závislostí a iných sociálne – patologických javov v Nesvadoch 

 

XVI. 

  Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch   

 a/  b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu starostu obce, že na nebytový priestor v objekte OBZS miestnosť č. 47 o výmere 23 m2 

nachádzajúcu sa na  ul. Obchodná  č. 7 v Nesvadoch sa prihlásili dvaja záujemcovia, preto doporučuje 

vyhlásiť verejnú dražbu na prenájom uvedeného priestoru, 

 b/ vyhlasuje verejnú dražbu na nebytový priestor v objekte OBZS miestnosť č. 47 o výmere 23 

m2 nachádzajúcu sa na  ul. Obchodná  č. 7 v Nesvadoch.  

Podmienky: 

Doba prenájmu 5 rokov, t.j. do  30. 11. 2008 

Výkričná výška na prenájom sa stanovuje na 600,- Sk/m2/rok. 

Termín konania dražby 19. 11. 2003 v zasadačke OcÚ Nesvady začiatkom o 15,00 hod. 

 

XVII. 

 Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

      s ú h l a s í  

s predĺžením nájomnej zmluvy č. 15/2003 o výmere 153 m2 na prenájom nebytových priestorov na ul. 

Obchodná č. 28 /ROYAL BAR/ v Nesvadoch  od 1. 12. 2003 na dobu 5 rokov, pre Andreu Šulanovú , 

bytom Nám. 1. Mája č. 6,  Nesvady.  

Výška nájomného sa stanovuje na 605,- Sk /m2/rok   

 

 



XVIII. 

  Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

      s ú h l a s í  

s predĺžením nájomnej zmluvy č. 8/2002 na prenájom nebytových priestorov na ul. Obchodná 7, 

miestnosť č. 24 v objekte OBZS v Nesvadoch  na dobu 5 rokov, t.j. do  31. 10. 2008,  pre Juditu 

Hlavičkovú, bytom Nová 24,  Nesvady. 

Výška nájomného sa stanovuje na 550,- Sk /m2/rok. 

 

XIX. 

  Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

      s ú h l a s í  

s predĺžením nájomnej zmluvy č. 8/2002 na prenájom nebytových priestorov na ul. Obchodná č. 28  

v objekte Združené obchodné jednotky v Nesvadoch  /výmera 95 m2/ na dobu 5 rokov, t.j. do  

31.10.2008, pre Boženu Csonkovú, bytom Dlhá 34,  Nesvady.  

Výška nájomného sa stanovuje na 605,- Sk /m2/rok   

 

XX. 

  Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch   

 a/  b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu starostu obce, že Ing. Pavol Šári, bytom Komárňanská 127, Hurbanovo, podal písomnú 

výpoveď nájomnej zmluvy č. 6/2000 na prenájom nebytových priestorov na ul. Športová č. 7 

v Nesvadoch v objekte domu služieb pre nerentabilnosť prevádzkovania zariadenia ku dňu 31. 12. 

2003 s podmienkou, že prevádzka bude vyprázdnená do 31. 12. 2003. 

 

 b/ vyhlasuje verejnú dražbu na prenájom nebytových priestorov na ul. Športová č. 7 

v Nesvadoch /priestor uvoľnený po  p. Ing. Šárim/. 

Podmienky: 

Doba prenájmu 5 rokov, t.j. do  31. 12.  2008 

Výkričná výška na prenájom sa stanovuje na 600,- Sk/m2/rok, výmera priestoru 68,8 m2 

Termín konania dražby 19. 11. 2003 v zasadačke OcU Nesvady začiatkom o 15,00 hod. 

 

XXI. 

 Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch   

 a/  b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu starostu obce, že v dňoch 13. – 16. 11. 2003 sa uskutoční pracovná návšteva poslancov 

OZ Nesvady  do firmy Ferplast v severnom  Taliansku,  

 b/  s ú h l a s í  

s uvoľnením predpokladaných nákladov návštevy cca 85 000,- Sk z rozpočtu obce Nesvady pre rok 

2003. 

 

XXII. 

 Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

      s ú h l a s í  

so žiadosťou CVČ Nesvady o zmenu ceny internetového pripojenia sa  v CVČ Nesvady podľa 

predloženého návrhu. 

 

XXIII. 

 Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch   

 a/ b e r i e   n a   v e d o m i e 



informáciu SC Nesvady o nutnosti opráv a zabezpečenia revíznych kontrol vo vyhradených 

zariadeniach v objekte SC Nesvady, 

 b/ s ú h l a s í   

s vykonaním revíznych kontrol vo vyhradených zariadeniach v objekte SC Nesvady  v roku 2003, 

 c/ žiada 

vedenie SC Nesvady o predloženie rozpočtu nákladov na vykonanie nevyhnutných opráv.  

         Termín: OZ November 2003 

         Zodpovedný: Ing. Jozef Gál 

 

XXIV. 

 Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch 

      s ú h l a s í  

s poskytnutím finančného príspevku vo výške 23 940 ,- Sk pre Športový klub CVČ Nesvady – Imel, 

 na čiastočné krytie nákladov poriadania hádzanárskeho turnaja JUNIOR CUP 2003 v dňoch 

 5. – 7. 12. 2003 / úhrada nákladov na stravovanie a ubytovanie družstva z MR/. 

 

   XXV. 

Obecné zastupiteľstvo v Nesvadoch   

 a/ b e r i e   n a   v e d o m i e 

informáciu predsedu komisie školstva a vzdelávania  a kultúry o hosťovaní kultúrneho súboru 

CSEMADOK Nesvady v obci Szentlászló MR, ako aj o neoficiálnych rokovaniach so starostom obce 

Szentlászló, 

 b/ schvaľuje 

v záujme širšieho zintenzívnenia vzťahov  s bývalými nesvadčanmi v tomto regióne, zintenzívniť 

a uviesť na oficiálnu platformu spoluprácu medzi obcami Nesvady a Szentlászló, 

 c/ žiada 

starostu obce Nesvady, aby sa skontaktoval so starostom obce Szentlászló a aby ho písomne oboznámil 

s týmto uznesením OZ. 

 

           

 P. starosta na záver poďakoval všetkým poslancom za účasť a ukončil 13. zasadnutie 

obecného zastupiteľstva. 

 

D.    a.    h. 

 

Ing. Ján Luca       JUDr. Jozef Haris 

prednosta OcÚ              starosta obce 

                 Overovatelia: 

    František Dudák 

    Ing. Juraj Miškovič 

 

Zapísala: Eva Bryndzová. 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 


